
Operating Instruction / 操作指引

Attachable Filter Adapter 
for iPhone 16 Series Cage (67mm)

iPhone 16 系列拓展框吸附式滤镜转接环（67mm）



Thank you for purchasing SmallRig's product.

· Please read this Operating Instruction carefully. 

· Please do not use the product in water because it is not dust or water proof. 

· Do not let the product fall to the ground, be hit, or suffer a violent impact.

请认真阅读本操作指引。

请勿在水中使用，本产品不具备防尘、防水功能。

请勿让产品掉落到地面、受到碰撞或强烈冲击。

Warnings / 重要提示

In the Box / 包装清单

67mm滤镜转接环

                           

保修卡
67mm Filter Adapter Guarantee Card× 1 × 1

Product Installation / 产品安装

17mm 螺纹镜头背板（需另购）

17mm Threaded Lens Backplate
(Sold Separately)

Slide
滑动

67mm Magnetic Filter Adapter
67mm 磁吸滤镜转接环

使用外接镜头或滤镜：拓展框标配T卡口镜头背板，可使用T卡口外接手机镜头。
若需使用17mm螺纹镜头或67mm滤镜转接环，需购买单独销售的拓展框17mm
螺纹镜头背板 (ID 5009) 或拓展框67mm滤镜转接环 (ID 5010)；如图所示取下
拓展框镜头侧的T-卡口镜头背板，滑入需替换的背板即可使用外接镜头或滤镜。

(1) Incorporating External Lenses or Filters: The cage comes with a T-mount 
      Backplate for T-mount exteral mobile phone lens usage. To incorporate 17mm 
      threaded lens or 67mm filters, the 17mm Threaded Lens Backplate for iPhone 
      16 series Cage (ID 5009) or Magnetic 67mm Filter Adapter (ID 5010) is required 
      (Note that the baseplate and the adapter are sold separately). Remove the 
      T-Mount Backplate on the cage as illustrated, and insert the replacement 
      backplate to facilitate the use of external lenses or filters.



执行标准：GB/T 26572-2011

FR

Please note: 
When using the cage with the third-party case or the SmallRig FilMov series 
case, the lens protection on the case may interfere with the lens backplate 
of the cage. Please check before use.

请注意：
若将拓展框与第三方手机壳或SmallRig FilMov系列手机壳一起使用时，
手机壳上的镜头保护设计可能会与拓展框镜头背板产生干涉。使用前
请注意确认。
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